

JEB DUNNUCK

92

**2016 Pierre-Marie Chermette Fleurie
Les Garants**

The 2016 Fleurie Les Garants is a stunner from 35-year-old Gamay vines planted all in granitic soils. It shows a touch of stems in its black cherry and strawberry fruit, as well as background notes of smoked earth, flowers and leafy herbs. Seamless on the palate, with medium-bodied richness, vibrant acidity, and a pure, elegant style, it's a screaming deal at the price and I suspect it will drink nicely for at least 7-8 years.

- Jeb Dunnuck (11/20/2017)

© 2017 Jeb Dunnuck | Reprinted with Permission

« Le Fleurie Les Garants 2016 est un Gamay exceptionnel de 35 ans issu d'un sol granitique.

Au premier nez, il fait ressortir des touches de mûres et de fraises. Plus en longueur, nous retrouvons des notes fumées, florales et boisées.

La richesse, finement élaborée, enrobe le palais. Il y a une acidité vibrante et un style pur et élégant.

Cette cuvée est un excellent rapport qualité prix et je parie qu'il se bonifiera au cours des 7 à 8 prochaines années. »

JEB DUNNUCK PARLE DE NOS VINS

« Le Beaujolais Cœur de Vendanges 2015, d'une couleur rubis foncé, est une excellente cuvée qui développe des notes de fruits rouges et noirs (presque des notes de cassis) ainsi qu'une bonne touche de minéralité, violette écrasée et des nuances de terre brûlée.

Avec sa structure souple, sa fraîcheur, son élégance et un style vibrant sur le palais, cette merveille provient de vignes extrêmement anciennes (105-125 ans) sur un sol granitique.

Ce vin a de la classe et se bonifiera au moins jusqu'en 2025.

C'est tellement peu cher que cela est du vol. »

JEB DUNNUCK

91

**2015 Domaine du Vissoux Beaujolais
Coeur de Vendanges**

The deep ruby-colored 2015 Beaujolais Coeur de Vendanges is a smoking good Beaujolais that offers lots of darker berry fruits (there's almost a blue fruit quality) as well as loads of minerality, notable stems, crushed violets, and scorched earth-like nuances. With medium-bodied richness and a fresh, elegant, vibrant style on the palate, this beauty comes from crazy old vines (105-125-year-old vines) and granite soils, has real class and will age gracefully through at least 2025. It's a steal at the price.

- Jeb Dunnuck (11/20/2017)

© 2017 Jeb Dunnuck | Reprinted with Permission